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Bestyrelsesmøde Nibe Fjordbadeklub 
”De friske Sild” d. 27.10.22, kl. 18.30 i 

bådelaget 
 

Tilstede:  Helle Magh, Steffen Brauner, Jan Janner, Maggi Storgaard, Karsten Garborg,  

Gitte Syvsten, Christina Duun 
 

Afbud:  
 

Referent:  Christina Duun 
 

1. Status på Conventus dermed ny indmeldingsprocedure – Karsten 

Karsten har klar gjort hvad han kan og afventer Helle der skal lave et afstemt regnskab som det 

kræves for at han kan gå videre i systemet. Han arbejder videre med sagen. 

Det besluttes af kontingent for 2023 skal betales 15.01.23 og skal sendes ud omkring 01.01.23. 

 

2. Win-Hof forslag – Maggi. 

Drøftet og det er besluttet at arrangementet udsættes til januar/februar. Det er besluttet at dette 

arrangement bliver med 100 % egenbetaling for deltagerne. Eneste grund til at dette er kommet på 

tale er at enkelte medlemmer har efterspurgt et sådan arrangement. Prisen på dette arrangement 

vil være 650 kr. pr. deltager. 

 

Gitte laver en åndedrætsøvelses workshop d. 24.11.23, kl. 19.00 i bådlaugets lokaler. Dette 

arrangement bliver gratis for vores medlemmer. Lokalet er booket. 

 

Et ligende arrangementet vil blive lavet i januar/februar 2023, hvor Win-Hof skal afprøves. Så der 

bliver et gratis åndedrætsøvelses workshop som alternativt til Win-Hof. 
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3. Status på kontingent indbetalinger 

 

 245 medlemmer på listen 

   25 medlemmer har ikke betalt for 2022 – deres brik bliver lukket i løbet af en uge 

 ___ 

 220 medlemmer 

   18 medlemmer der endu ikke har været til intro 

 ___ 

 238 medlemmer i alt i øjeblikket der har betalt 

 

4. Indførsel af nyt nøglesystem som roklubbens fra Conlan 

Steffen undersøger ved Conlan og ved roklubben/bådlauget. 

 

5. Teams – Hurtig gennemgang og evt. kommentarer fra teams 

Team for rengøring – Maggi 

• Bogen som medlemmerne har skulle skrive sig i bliver nu fjernet, da den kun bliver brugt af 

ganske få. 

• Fremadrettet skal der bruges sæbespånevand til at rengøre saunaen, da det er billigere og 

bedre for træet i bænken. Der er varmt vand i vandhanen i dameopklædningen til 

opløsning af sæbespånerne. 

• Maggi bestiller efter behov rengøring hos OP Rengøring. De personer der er sat på 

rengøring når der bliver gjort rent af OP Rengøring vil i stedet skulle gøre udearealet rent 

og bedet uden for døren. Maggi står for at kontakte disse personer så de ved at de ikke skal 

gøre rent indenfor. 

• Der er indkøbt nogle bademåtter til at lægge på gulvet i gangen i stedet for håndklæder. 

Disse skal vaskes af rengøringsholdet. 

• Ole Stefansen fjernes fra rengøringslisten – da han i forvejen gør i kæmpe stort stykke 

arbejde i praktisk afdeling. 

 

 Team for sikkerhed og vedliggeholdelse – Jan 

• Saunaovnen har nu fået 5 nye varmelegmer og slår ikke relæet fra mere. Vi skal nu have 

målt varmelegmerne igennem for at se hvilke varmelegmer der ikke virker længere. 

• Ristene i saunaovnen er rigtig varme at gå på med bare fødder. Vi skal have fundet en 

anden løsning. Maggi undersøger hvad der er andre steder og hvad man kan få. 

• Bænkene i saunaen er blevet skæve. Det kan give faldskader derfor skal der findes en 

løsning så de ikke ligger løse. Jan og Ole kigger på bænkene og finder en løsning. Man skal 

kunne gøre rent under bænkene så hvis de skal skrues fast skal de nederste brædder 

fjernes så der kan gøres rent under. 

• Karsten får lavet et metal skilt der kan hænge over saunaovnen, hvor der skal stå at det er 

strengt forbudt at hælde vand på saunaen – dette vil medføre eksklusion af klubben. 

• Der blev talt om der var en måde man kunne bryde varmebroen til gangen. Løsningen 

endnu ikke fundet. Vi tænker videre. 

 

Teams for Teknik/socialemedier/hjemmeside – Karsten 
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• Der er lavet en indmeldelsesblanket på hjemmesiden, hvor nye medlemmer skal indtaste; 

navn, adresse, tlf.nr., fødselsdag og emailadresse. Disse oplysninger bliver sendt til Gitte 

der står for intro og Christina der sørger for registering. Det fungere indtil Convensus tager 

over. 

• Der skal sættes et max antal personer på de to opslåede gus arrangementer. Karsten sørger 

for dette hurtigst muligt. Max 10 personer på hvert arrangement. 

 

Teams for event og intro – Gitte 

• Gitte har et forslag om at tilbyde skoler mulighed for at komme med elever og fx 

idrætslærerne for at prøve at vinterbade. E-mail sendt til skolen. Uden respons desværre. Vi 

afventer. 

• Saunagus med Anders. Er i opslag 

 

Teams for fonde – Steffen, Karsten og Christina 

• Skal prioteres som punkt til næste møde. Vi planlægger en brainstorm med hvad vi gerne vil 

søge penge til. Der var en hurtig brainstorm hvor følgende emner blev talt om; svøvsuger, 

Varmelegmer, måtter til saunaen, remidier til saunagus, bænk til at side på under halvtaget 

udenfor, skilt med «de friske sild», skilt til saunaen om ikke at hælde vand på. 

 

Ansvar for medlemslister og brikker – Christina 

• De 150 nye brikker er nu alle klar til udlevering 

• De medlemmer der endnu ikke har betalt kontingent for 2022, deres brikker bliver lukket i 

løbet af næste uge. 

 

 

 

6. Evt. 

Der har indtil nu været et max antal gange en gæst kunne besøge badeklubben. Denne regel er vi 

blevet enige om at sløjfe. Det koster 50 kr. hver gang en gæst kommer med og gæsten kan komme 

så mange gang han/hun har lyst når bare han/hun ved hvert besøg betaler 50 kr. på mobilpay. 

 


